
Overleg: Sportraad – Raad van Bestuur 

Datum: 07.05.2024 

Aanwezig: Dirk Poppe, Benjamin Verlet, Freddy Marlein, Peter Beyen, Philippe Develter, Marc Decraemer, 
Tom Roels, Bart Plasschaert, Olivier Brackx, Rosita Allary, Manu Beuselinck, Davy Thielens 

Verontschuldigd: Jacques Denys, Jean Delahaye, Wim Milh, Annick Deweert, Luc Timmerman, Olivier Lahaye 

Datum volgende vergadering: 4 juni 2024 – Raad van Bestuur Sportraad 

Goedkeuring verslag vorige vergadering 

Er zijn geen opmerkingen bij het verslag van de vorige vergadering. 
 

Toelichting financieel verslag 

Geen opmerkingen. 
 

 
Subsidies: 

1. evaluatie subsidiedossiers 
Zie word document. Goedkeuring Schepencollege is gepland op 17/5. Instructiefilmpje wordt 
gevraagd door RVB. 

 
2. Timing evaluatie huidig subsidiereglement + timing opmaak nieuw subsidiereglement 

(samenstelling werkgroep) 
In functie van de volgende legislatuur is het raadzaam om vanuit de Sportraad al werk te maken van een 
advies voor de herwerking van het subsidiereglement. Momenteel hebben zowel de clubs als de 
administratie teveel invul- en controlewerk. Vanuit de insteek van administratieve vereenvoudiging, het 
gegeven dat subsidies met terugwerkende kracht worden gegeven en de sperperiode voor de ingang van 
een eventueel nieuw reglement is het raadzaam om hier tegen begin 2025 mee klaar te zijn. Een 
eenvoudiger reglement zal ook tijd vrijmaken voor de sportclubondersteuner om meer in de diepte te 
werken, clubbezoeken te voeren en gerichtere ondersteuning aan te bieden. Wanja kan nieuw voorstel 
uitwerken tegen eind september. In oktober kan de sportraad dit bespreken met een op te richten 
werkgroep subsidiëring. 

 
 

3. Advies erkenning 2025 
De dienst Sport krijgt signalen vanuit verschillende verenigingen om de erkenning die jaarlijks moet 
worden aangevraagd te laten gelden voor meerdere jaren. De verenigingen kampen de laatste jaren met 
een toename in administratieve last en nieuwe wettelijke verplichtingen waardoor het moeilijker wordt 
om zich nog met hun kerntaken bezig te houden. Denk maar aan de nieuwe regelgeving rond de attesten 
voor sportkampen, het uittreksel van het strafregister voor jeugdtrainers, de verplichte aanpassing van 
de vzw-statuten,… De leden van de Sportraad kunnen dit bevestigen. 

Ook de dienst Sport is vragende partij. Zo werden er voor dit kalenderjaar 108 aanbieders en 
verenigingen erkend via het desbetreffende reglement en de ingediende aanvragen. Een erkenning voor 
meerdere jaren laten gelden zou welkom zijn, maar de dienst Sport wil wel nuanceren dat een 
automatische vernieuwing van de erkenning voor het overgrote deel van de verenigingen geen probleem 
is, maar dat voor bepaalde ‘randgevallen’ (bv. clubs met net 20 leden) een jaarlijkse aanvraag wel nog 
afdwingbaar moet zijn. 



In consensus en rekening houdende dat een inhoudelijke herwerking van dit reglement volgend jaar 
sowieso aan de orde is, wordt voorgesteld om: 

 
- De erkenning van 2024 automatisch te laten gelden voor 2025. 
- Dat de dienst Sport zich wel het recht voorbehoud om in twijfelgevallen voor kalenderjaar 2025 

een nieuwe aanvraag af te dwingen. 
 

De Sportraad zal ook in deze optiek advies verlenen voor een herwerking van het reglement. 
 

4. Subsidie G-sport materiaal 
Het College van Burgemeester en Schepenen keurde in de zitting van vrijdag 9 februari 2024 de 

subsidieoproep goed voor de aankoop van G-sportmateriaal voor personen met een fysieke beperking. 

Tot en met zondag 24 maart 2024 kunnen erkende sportverenigingen en verenigingen voor sportieve 

vrijetijdsbesteding die voldoen aan de voorwaarden een aanvraag indienen via het verenigingenloket van 

de Stad. 

Om in aanmerking te komen, gelden onderstaande voorwaarden: 

 
 De vereniging is actief als vzw of feitelijke vereniging. 
 De subsidie mag uitsluitend aangewend worden voor de aankoop van aangepast G- 

sportmateriaal voor personen met een fysieke beperking. 
 Het aangekochte materiaal moet gebruikt en geïntegreerd worden in de reguliere werking van 

de vereniging. In de aanvraag geeft de vereniging zicht op het materiaal dat men wil aankopen 
en dient men te motiveren hoe de vereniging dit in de reguliere werking zal integreren. 

 
Tot en met 24 maart kon men een aanvraag indienen. Uiteindelijk hebben 6 clubs een aanvraag ingediend 

waarvan er 3 (Dive+, DOW en WIK) weerhouden zullen worden op basis van de gestelde voorwaarden. De 

andere 3 clubs(Fusion, Inside-Outside, TTC Drive) worden op basis van de voorwaarden niet weerhouden. 

De Sportraad wordt gevraagd advies te geven. 



Stand van zaken geplande/lopende investeringen 

 
1. Clubhuis ABC 

a. 1,65 miljoen euro excl BTW 
b. 3 bergingen voor de vaste gebruikers van de site 
c. Polyvalente ruimte die kan worden gereserveerd door de vaste gebruikers van het 

sportpark De Schorre / Mr. V-Arena (tarief 5 euro per uur) 
d. Vanaf ingebruikname gebouw valt hoeveelheidskorting weg en betalen ABC gebruikers 

tarief conform andere gebruikers sportpark De Schorre 
e. 5 KK en 2 KK scheidsrechters 
f. VO di 28/5, opening za 1/6, ingebruikname ma 3/6 

 



2. Batting Cage 

a. Programma van eisen is bezorgd aan Farys 
b. Geen elektriciteit / verlichting 
c. Wel omheining ifv vandalisme 
d. Optie kunstgras zal in prijsvraag worden opgenomen 

 
 



3. Aanpassingen BMX Piste 
 

 
a) Vernieuwen lijn 4 (uitdaging) 
Vraag van beide clubs om dit prioritair te maken 
Huidige lijn aanpassen zorgt voor meer uitdaging en variatie 

 
b) Vernieuwen volledige toplaag van alle lijnen (of enkele lijnen) (veiligheid/duurzaamheid) 
a. Toplaag is aan vernieuwing toe 
b. Opties: Parkgoud, dolomiet of graustabiel 

 
c) Parc Ferme (reglementering) 
a. Golfplaten of dergelijke zijn nodig om te voldoen aan reglementering voor wedstrijdorganisatie 
opgelegd door de federatie 

 
d) Aanpassen lijn 2 (veiligheid/reglementering) 
a. Lijn dient breder te worden en vloeiender te versmallen naar volgende bocht dit voor waarborgen 
veiligheid en het maakt ook de kans op deelname aan topcompetitie groter 
b. Laatste heuvel van lijn 2 ligt nu te dicht tegen de bocht en dient aangepast te worden voor waarborgen 
veiligheid bij mogelijke deelname aan topcompetitie 

 
e) Toiletten (comfort) 
Plaatsing van permanente toiletten zorgt voor meer comfort (voornamelijk tijdens wedstrijden) 



4. Renovatie Hoofdgebouw Jozef Verhellestadion (voorzien budget 1.506.037 euro incl btw) 

a) Definitief ontwerp afgeklopt eind februari 
b) Bouwaanvraag: mei indienen (rond augustus verkrijgen bouwaanvraag) 
c) Besprekingen en opstellen bestek: juni 
d) Publicatie augustus 
e) Indienen offertes oktober/november 
f) December start werken. 
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5. Herbestemming Site T5 Sportpark De Schorre 

a. Subsidiedossier ingediend bij SV voor bovenlokale sportinfrastructuur 
b. Hockeyveld (welk type nog niet beslist) met clubhuis/2 KK en berging 
c. Boulderconstructie 
d. Full Court basketbalterrein 

 
 

 



6. Aanleg van een nieuw cricketterrein op het sportpark De Schorre 

a. Overload aan gebruikers die dezelfde site (T26/27) gebruiken 
i. Prob: trainingen en competitie kunnen niet/deels doorgaan 

b. Huidig terrein 24 zal worden omgevormd tot een volwaardig cricketterrein conform de 
regels van de cricketfederatie 

c. Programma van eisen is bezorgd aan Farys 
 

 
7. Kleine uitbreiding turnhal ifv aankoop nieuwe tumblingbaan 

a. Tumblingbaan is einde levensduur 
b. Uitvoering eind 2024, periode af te spreken met de gebruikers van de turnhal 



Nieuwe collega Kyra Cornelis vanaf 13/5 (administratief deskundige) 

 
Aangepast organogram invoegen. 

 

 
 
 
 

Wijziging datum FVDS => 6 december (beschikbaarheid GP) 

Vanwege het niet beschikbaar zijn van de Grote Post zal het Feest van de Sport 2024 plaatsvinden op 6 
december. 

 
Voorstel gemeenschappelijke punten ambitienota’s adviesraden aan de Gemeenteraad 
Zie powerpoint 

 
Varia 

- Peter Beyen: bezoek opening indoor cricket training hal in Kortrijk. 
- Freddy Marlein meldt dat het gebruik van de cafetaria in het zwembad Brigitte Becue werd zeer 

goed onthaald en alles is vlot verlopen. 
- Olivier Brackx vraagt de timing mbt de renovatie van de parketvloeren in respectievelijk de 

parketzaal alsook de 2 turnverenigingen. Er werd door de dienst OBG prio gegeven aan de 
parketvloer in de basketbalzaal, de andere investeringen zijn uitgesteld naar 2025. 

- Manu Beuselinck vraagt duidelijkheid met betrekking tot de geruchten ivm het oprichten van 
een nieuwe padelclub. Manu stelt zich de vraag of er een nieuwe club moet komen want de 
huidige padelclub werkt goed en heeft pas de nieuwe concessie verworven. 
Het zou om een complex gaan tussen 11 en 13 terreinen. Ruil van grond waarbij stad actieve rol 
speelt stoot de club tegen de borst. Voorstel om vanuit de Sportraad een officiële brief te 
richten aan CBS om uitleg/duiding te vragen in welke fase dit dossier zit. Een masterplan rond 



sportpark De Schorre dringt zich op. Sportraad wenst ook betrokken te worden bij de uitwerking 
van dit plan. 


